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 איכות הסביבה  לעדת הו

 צוות לשמאניזם, שפני סלע   

 

   20/7/21  - מיום הפגישה סכום 

 משתתפים: 

 יו"ר הועדה – גב' אורנה רייטר 

 מנכ"ל המועצה –מר שלמה אפרתי 

 תושבת אורנית – רויטל כהן גב' 

 תושב אורנית – דב רוזן מר 
 

 כללי:

יוני   בחודש  שהתקיימה  הועדה  הסלעבישיבת  שפני  נושא  ובניהם  לטיפול  נושאים    - מיפינו 

 . ונושא היתושים לשמניה

 לשמניה  -שפני הסלע

בוצעה עבודה   ₪    218,486ע"ס     2019נפתח ב  שלטיפול בנושא    548תב"ר  נבדק   .1

ל ביצוע העבודה. מעבר לעבודה זו אין אפשרות לממש שיש דו"ח    .₪  42,800  בסך של

יתרת הכסף נוספת המועצה קבלה  )ב.   את  כ    ₪   60,370בדיקה  יתרה של  נשארה 

 נבדוק האם אכן ( ₪   17,500

 טיפול אפשרי במפגע:  .2

 גידור חשמלי מסביב לישוב. .א

 גידור, בטון, חול.  -'סתימת' מסלעות .ב

 פירוק מסלעות.  .ג

 דילול  .ד

יפוי של המקומות בהם נראים דנו באפשרויות והוחלט שרויטל תעביר בימים הקרובים מ .3

 שפנים, מדווח תושבים. עם קבלת המיפוי יפנה שלמה לגורם מבצע ויקבל הצעות מחיר.  

 ונגבש תוכנית פעולה כולל מקורות מימון.  לאחר קבלת הצעות המחיר נתכנס  .4

 

 יתושים. 

הדברת באורנית מועסק מדביר מקצועי המגיע אחת לשבוע בימי חמישי. המדביר עוסק ב

 ויתושים )ריסוס מקורות מים(. מכרסמים 

שלמה לקח על עצמו את ידוע התושבים לצורך מתן הזדמנות לדיווח על המפגעים ובנוסף  

 ציין שיבדוק את תוכניות העבודה של המדביר.

 

 אורנה רייטר, יו"ר הוועדה.  -רשמה


